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Yhdyskuntaltk / Valmisteluvaiheen ja käsiteltävien asioiden esittely 
 
Yhdltk 25.02.2025 § 20    
      
 
 Yhdyskuntajohtaja antaa lautakunnalle informaatiota valmistelussa olevista tai 

muutoin ajankohtaisista asioista. 
 
 Valmisteluvaiheen asiat: 
 

- Vihkosaaren uimarannan ja ympäröivän alueen kehittämis- ja 
ympäristösuunnitelman laatimisen kilpailutus 

- Hulevesien hallinnan yleissuunnitelman kilpailutus 
- Kuivaniemen Asemakylän alueen katujen ja katuviheralueiden 

saneeraussuunnitelman kilpailutus 
- Suunnittelu- ja konsulttipalveluiden kilpailutus 

 
 Käsiteltävät asiat: 
 

- Tilinpäätös 2024 / yhdyskuntapalvelut 
- Talousarvion käyttösuunnitelma 2025 / yhdyskuntapalvelut 
- Rakentamisohjelma 2025 / Yhdyskuntapalvelut 
- Yleisen alueen suunnitelmien vahvistaminen, Illinsaaren ulkoilureitin sillat 
- Suvantolan alueen Illinsaarentien puistoalueiden 

ympäristösuunnitelmaehdotuksen nähtäville asettaminen / vahvistaminen 
- Iin kunnan rakennustekniset korjaus ja muutostyöt puitejärjestelynä 2025-

2027 
- Iin kunnan LVI-asennukset ja korjaustyöt puitejärjestelynä 2025-2027 
- Iin kunnan sähkötekniset asennukset ja korjaustyöt puitejärjestelynä 2025-

2027 
- Sassintie 17 viemäriongelma 
- Yksityistieavustusten periaatteet 
- Meriläisenperän rantakaava-alueen teiden kunnossapito 
- Illinsaaren yksityistien kunnossapito 
- Hiastinkujan yksityistien kunnossapito 
- Kaakkuriniementien kunnossapito 
- Lieksentien kunnossapito 
- Myllypurontien kunnossapito 
- Mökkiperä-Soronen yksityistien kunnossapidon avustaminen 
- Paakkarintien kunnossapito 
- Pikkuniityn yksityistien kunnossapidon avustaminen 
- Poikkisaaren yksityistien kunnossapito välillä Hietakarintie-Hietalantie 
- Purotien kunnossapito 
- Seipiön yksityistien kunnossapito 
- Rynkyntien kunnossapito 
- Vimparintien kunnossapito 

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Manninen Marjukka Iin kunta 

 
Päätösesitys Kuullaan tilannekatsaus. 

 
Päätös Ennen esityslistalla olevien asioiden käsittelyä lautakunta kuuli yhteenvedon 

esityslistan ja valmisteluvaiheen asioista: 
 
1. Tilinpäätös 2024 / yhdyskuntapalvelut 
Hallinto- ja talousjohtaja Jonne Karinkanta esitteli yhdyskuntapalveluiden 
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tilinpäätöksen. 
 
2. Talousarvion käyttösuunnitelma 2025 / yhdyskuntapalvelut 
Hallinto- ja talousjohtaja Jonne Karinkanta esitteli yhdyskuntapalveluiden 
käyttösuunnitelman. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että hallinto- ja talousjohtaja Jonne Karinkanta poistui 
kokouksesta kello 17:27. 
 
3. Yleisen alueen suunnitelmien vahvistaminen, Illinsaaren ulkoilureitin sillat 
Infra- ja ympäristöpalvelupäällikkö Taija Savilaakso esitteli Illinsaaren 
ulkoilureittien siltojen suunnitelmat. 
 
4. Suvantolan alueen Illinsaarentien puistoalueiden 
ympäristösuunnitelmaehdotuksen nähtäville asettaminen / vahvistaminen 
Infra- ja ympäristöpalvelupäällikkö Taija Savilaakso esitteli Illinsaaren 
puistoalueiden ympäristösuunnitelmaehdotuksen. 
 
5. Yksityistieavustusten periaatteet 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli yksityistieavustusten periaatteet. 
 
6. Meriläisenperän rantakaava-alueen teiden kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Meriläisenperän rantakaava-alueen 
kunnossapidon periaatteet. 
 
7. Illinsaaren yksityistien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Illinsaaren yksityistien kunnossapidon 
periaatteet. 
 
8. Hiastinkujan yksityistien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Hiastinkujan yksityistien kunnossapidon 
periaatteet. 
 
9. Kaakkuriniementien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Kaakkuriniementien kunnossapidon 
periaatteet. 
 
10. Lieksentien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Lieksentien kunnossapidon periaatteet. 
 
11. Myllypurontien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Myllypurontien kunnossapidon 
periaatteet. 
 
12. Mökkiperä-Soronen yksityistien kunnossapidon avustaminen 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Mökkiperä-Soronen yksityistien 
kunnossapidon periaatteet. 
 
13. Paakkarintien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Paakkarintien kunnossapidon 
periaatteet. 
 
14. Pikkuniityn yksityistien kunnossapidon avustaminen 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Pikkuniityntien yksityistien 
kunnossapidon avustamisen periaatteet. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Teijo Liedes (intressijäävi) poistui kokouksesta 
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esteellisenä asian esittelyn ajaksi 18:24 – 18:27. 
 
15. Poikkisaaren yksityistien kunnossapito välillä Hietakarintie-Hietalantie 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Hietakarintie-Hietalantie yksityistien 
kunnossapidon periaatteet. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Taina Häkkilä (intressijäävi) ja Petri Tervonen 
(intressijäävi) poistuivat kokouksesta esteellisinä asian esittelyn ajaksi 18:28 - 
18:30. 
 
16. Purotien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Purotien kunnossapidon periaatteet. 
 
17. Seipiön yksityistien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Seipiön yksityistien kunnossapidon 
periaatteet. 
 
18. Rynkyntien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Rynkyntien kunnossapidon periaatteet. 
 
19. Vimparintien kunnossapito 
Maanmittausinsinööri Arto Rautio esitteli Vimparintien kunnossapidon periaatteet. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että infra- ja ympäristöpalvelupäällikkö Taija Savilaakso ja 
maanmittausinsinööri Arto Rautio poistuivat kokouksesta kello 18:40. 
 
20. Iin kunnan rakennustekniset korjaus ja muutostyöt puitejärjestelynä 2025-
2027 
Kunnanjohtaja Marjukka Manninen esitteli hankinta-asiakirjoissa esiin nousseet 
tulkinnanvaraisuudet. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Antti Määttä (osallisuusjäävi) poistui kokouksesta 
esteellisenä asian esittelyn ajaksi 18:41 - 18:43. 
 
21. Iin kunnan LVI-asennukset ja korjaustyöt puitejärjestelynä 2025-2027 
Vs. yhdyskuntajohtaja Antti Määttä esitteli hankinta-asiakirjoissa esiin nousseet 
tulkinnanvaraisuudet. 
 
22. Iin kunnan sähkötekniset asennukset ja korjaustyöt puitejärjestelynä 2025-
2027 
Vs. yhdyskuntajohtaja Antti Määttä esitteli hankinta-asiakirjoissa esiin nousseet 
tulkinnanvaraisuudet. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Kirsti Keränen (osallisuusjäävi) poistui kokouksesta 
esteellisenä asian esittelyn ajaksi 18:46 - 18:48. 
 
23. Sassintie 17 viemäriongelma 
Vs. yhdyskuntajohtaja Antti Määttä esitteli viemäriongelman. 

 


